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Danske erfaringer i elven 26.08.2012

Der er enkelte ting i artikkelen om fiske 
som forfatteren ikke synes at have forstået

 
Det første om rapporteringen, det er ikke tvang at rapportere på nettet,
derimod skal al fanget fisk fremgå af fiskekortet  senest efter 24 timer.
Med 2-3ugers ferie,må jeg fiske når jeg har ferie og ikke kun når elva er ideel.

 
Men mit kort er afleveret til elveigerlauget ( Spar)  ved min hjemrejse,
og her fremgår det tydeligt ,hvor og hvad jeg har fanget,og indskrevet 
korrekt på kortet, dette ved lauget alt om.

 
Det er ikke muligt at sige noget om fangsten før alle kort er afleveret ved sæson slut.

 
Ang Polaroid, ja jeg har fisket i 50 år,og kunne ikke drømme on nogen 
stederi verden at fiske uden, dette gælder alle fiskere, hvis man 
nu skal beskyldes for tyvfiske mm for at bære solbriller, så hører alting op, 

 
Men det er rigtigt, at også jeg savner opsyn langs elven, 
hvor er de der skal kontrollere forbi sportspladsen, 
jeg var der næsten daglig ,i perioden uden regn i august,og så og mødte intet opsyn.

 
Hilsen Frank Pedersen Fredericia Danmark


